



REFERAT Vanlig møte

23. Februar 2024, kl. 16:15, rom: FFU kontoret

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

12 V2024 Godkjenning av innkalling V

Godkjennes.

13 V2024 Valg av ordstyrer og referent V

Rebecca som ordstyrer og Isabel som referent Godkjennes.

14 V2024 Godkjenning av referat V

Godkjennes.

15 V2024 Orienteringer O

0.1 Rebecca, Leder

Det blir PwC bedpres på torsdag. Hittil har ikke MFU vært spesielt samarbeidsvillige. På grunn av sen mail vil det være mulig å melde seg på fram til mandag.

Var på FULF møtet, her ble det uttrykt et ønske om månedlig pils for fagutvalg på MN, dette skal holden for første gang på RF. Neste blir på RF. Det er også ønske om en felles MN fest.

Det ble diskutert hvordan karakteren til emner med mye lab skal vektas. Skal endres til 40/60 lab og eksamen. Hvilken som skal vektas mest er ikke bestemt ennå og kan forhandles med studieadministrasjonen.

På fakultetsstyremåte hadde ikke MNSU et klart svar på hva de ønsker å være/gjøre for studentene. Derfor skal det holdes en workshop for å klargjøre akkurat dette. Den skal holdes 5. mars.

Hun var også på møte med studieadministrasjonen. Her ble det snakk om å opprette en felles aktivitetskalender for FFU, Fysfor, Fusion og SEF.

0.2 Dag

Har holdt to møter om integreringskonkurransen. Hittil er den satt til å være 19. april men dette er ikke helt sikkert da det kolliderer med glow. Konkurransen skal holdes på Sophus Lies. Mer info ligger i referat til integreringsmøtene.

0.3 Mari

Var på UU møte, da ble følgende diskutert:

- Endinger på matematisk blir at de skal introduserer nye emner på bachelor nivå, dette skal ikke påvirke fysisk. De skal få tre nye bachelorretninger. I tillegg blir det to nye årsheter for å kompensere for de som ikke har hatt R1 og R2. Det blir endringer i MAT1100, 1110 og 1120. Det blir også to nye linalg emner. Her ble det påpekt at flere fysikkemner bygger på matteemner så det ønsker ikke drastiske endringer i de relevante emnene.

- Har man meninger om saken er frist for å si ifra 1. mars.
- Det jobbes med å finne overgangsordninger for de som begynner etter 2024.
- MN jobber med rekruttering til skolebesøk da det er mye forbedringspotensiale her.
- Snakk om plagiatkontroll av mastere. En løsning kan være å skrive master på inspera. Det diskuteres at da må inspera bli bedre.
- Det ble utført vedtak om FYS1300 innføring i kvanteteknologi.
- Det ble snakk om endringer i FYS1120. Da mener fagutvalget at det blir for mye med to avsluttende eksamener, en midtveis og CE. Kan hvertfall bli tung for studenter som tar prosjektet i AST2000. Enten midtveis eller CE bør fjernes.

0.4 Elise

Som nevnt var det usikkerheter rundt hva MNSU egentlig skal gjøre for studentene. Derfor skal det holdes en workshop. Her skal det deles ut premie til de som kommer med best og flest forslag.

Ut ifra studiebarometer kom det fram at på MN studenter ikke var fornøyde med koblingen mellom studiet og videre jobb. Kan forbedres med å holde bedpres. Dermed kom det forslag om å opprette et forum for bedpress ansvarlige. Vi vil ha hjelp fra IFI siden de er flinke med bedpres.

0.5 Rihab

Skal arrangere fysikk i origo i mars.

16 V2024 Emneevaluering H23 O

Mari har laget en rapport for emnene som ble evaluert i H23. Merke at flere emnene kan ha to emnekoder som 4000 og 9000. Emnene er FYS-MENA4111, FYS4110, FYS3231, FYS4515 A og B, FYS5190, FYS3280, FYS4480 og FYS3600. Generelt sett viste rapporten at studentene er gjennomsnittlig tilfreds med undervisning og forelesere. Full rapport ligger på driven.

Det ble også diskutert at skjemaet studentene måtte fylle ut var for lang og noen av spørsmålene ble veldig konkrete. Dette kan komme av at alle emner skal bruke samme spørsmål. Skjemaet kan dermed forbedres til dette semestres evaluering.

17 V2024 Bachelorseremoni D

Skal være for de som er ferdig med bachelor uavhengig hvor mange år man har brukt. Rihab har hovedansvarter. Hun skal selvfølgelig få hjelp og kan kalle inn til arbeidsforum. Rebecca deler ting som bør være ferdig innen midten av april. De er følgende:

- Spør studieadmin om hvor mange studenter.
- Finn dato fort, anbefales å holdes 14. eller 15. juni.
- Spør fysfor om å koordinere grilling.
- Booke auditorium, kan være storefy men også GS.
- Finn ut hvor mange plasser i auditoriene.
- Finn folk til å holde taler.
- Lage program.
- Lage invitasjon.

18 V2024 Dato for styrebilde D

8. mars etter møtet, dresskode skal bestemmes på slack.

19 V2024 Eventuelt D

Rebecca sier at hvis man skal sende mailer som er relatert til fagutvalget kan man gjerne legg til Rebecca i samtalen så hun kan lese alt som skjer.

PR ønsker mer kredit til printing. Blir bedt om å spørre ekspedisjonen for å fikse dette. Kan eventuelt spørre en gruppelærer siden de har ubegrenset kredit.

Skal man kjøpe snacks til møter bruk bedriftskortet. Det sparer Artis for arbeid og refusjon koster 2-3 kroner.

Dag sier vi bør rydde FFU kontoret.

20 V2024 Møtekritikk D

Rebecca sier hun tar selvkritikk for å ha glemt å booke det faste møterommet.

check-out kl 17:00

Isabel Sagen <3
Referent